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Anteckningar	från	Parkmötet	2018-03-15	
Vi	träffades,	fem	personer,	och	talade	om	vad	som	kunde	göras	åt	vår	park.	Det	visade	sig	att	
det	finns	gott	om	idéer.	Här	följer	en	kort	beskrivning.	

Egen	odling:	Det	behövs	ngn	form	av	avtal	om	odlaren	tröttnar.	Därför	föreslår	vi	ngn	form	
av	deposit,	3-500kr.	Bo	N	återkommer	med	ett	förslag.	Det	finns	redan	medlem,	som	vill	ha	
ett	litet	land	i	slänten	mitt	bakom	3B.	Bo	NIklasson	återkommer	med	ett	förslag	till	"Egen	
Odling".	

Vi	tog	en	snabb,	kylig	runda	i	parken	också	och	tittade	på	vad	som	behöver	göras:		

Några	land	måste	tas	bort:	Pallkragar	bakom	1DE,	Tittis	land,	Kerstins	land	(ab	talar	med	
Kerstin).	

En	arborist	behövs	för	att	hyfsa	det	som	nu	växer	igen.	Se	skiss.	
1. Rensa	bort	alla	fröade	askar	
2. Sneda	oxeln	längst	i	allén	bort	
3. Buskage	i	södra	delen	av	uteplatsen,	blir	allt	

större,	måste	"tas	in",	nu	trängs	alla	
lökväxter	bort.	

4. Beskära/rädda	plommonträdet	bakom	9	
5. Ta	bort	fläder	bland	rododendron	och		
6. i	buskaget	vid	lyktstolpen	intill/ovanför.	
7. Finns	kanske	mer….	

Nya	växter:	
a. Fler	bärbuskar	intill	lekplatsen	och	söder	

om	komposten.		
b. Ny	växt	i	hålet	på	gavel	12	

Helt	nya	friska	förslag:		
• Sätt	upp	några	små,	korta,	låga	staket	ca	2-

3	m	långa	där	det	numera	saknas	alléträd,	för	att	markera	att	"här	går	man	inte".	
Finns	på	byggvaruhusen.	(-------)	

• Röj	en	pulkabacke	från	lekplatsen	nerför	slänten.	Den	skulle	kunna	dras	från	
lekplatsen	och	nerför	sluttningen	mot	hörnet	3A.	

Bättre	belysning,	både	ute	i	parken	och	inomhus:	Föreninglokalen	och	fler	(som	Bengt	vet).	
Leif	Rudén,	valberga@hotmail.com,	kan	föreslå	något	

Sätt	upp	skyltarna,	som	försvunnit	från	grillplatsen	och	vid	ingångarna.	

Parkgruppen	vill	vara	med	o	planera	Städdagarna.	Kan	t.ex.	användas	till	beskärning.	

Avslutningsvis	vill	vi	lämna	följande	förslag	till	styrelsen:	
Formulär	för	egen	odling,	återkommer	med	det	
Anlita	en	arborist,	be	Bengt	ta	in	offert	enl.	listan	ovan.	
Be	Bengt	köpa	nya	växter	och	små	staket	och	plantera/sätta	upp	dom.	
Bättre	belysning.	Leif	R.	vet	mer	om	det.	
Återställ	försvunna	skyltar	i	parken.	Ngn	från	Parkgruppen	tar	tag	i	det.	
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Tillägg:	
Nästa	dag	möttes	Bengt	o	jag	och	gick	igenom	anteckningarna.	Det	visade	sig	att	flera	av	
punkterna	redan	är	PåG.	Bra.	Bengts	o	mitt	möte	kokade	ner	till	en	handlingsplan	o	frågor	
till	styrelsens	möte	på	måndag:	

Handlingsplan	efter	första	parkmötet	2018-03-15	
1.	
Egen	odling-överenskommelse	har	behövts	länge.	Kontraktet	är	bra	och	kan	behöva	utökas	
tydligare	med	info	om	att	styrelsen	bestämmer,	oavsett	vad	"grannar	tycker".	
Hur	hantera	depositionen?	
ABC	ska	uppdateras.	

2.	
Arborist:	Flera	av	"våra	punkter"	finns	redan	på	listan,	som	styrelsen	har	godkänt	och	
kommer	att	tas	om	hand.	Vore	bra	om	styrelsen	kan	tilläggsgodkänna:	Föryngringsbeskär-
ning	(och	spara	all	flis)	av	de	stora	buskagen,	som	kunde	påbörjas	direkt	och	sedan	pågå	i	tre	
år.	Bengt	har	ett	bra	förslag	om	detta.	

3.	
Bengt	föreslog/instämde	också	i	att	
skaffa	nytt	o	plantera:	
		 Bärbuskar,	vinbär,	krusbär	(lekplatsen)	
		 Nya	oxlar	i	allén	(i.st.f.	staket)	
		 kullersten	m.m	

lägga	igen:	
		 Tittis	land	(Pallar	framför	komposten	är	godkända	och	ska	fortfarande	vara	kvar.).	
		 Aronierna	via	sophuset	11	
	

Övriga	frågor	enl	ovan:	belysning,	skyltar	och	städdagar	och	då	kan	allt	formuleras:	så	här:	

	
Frågor	till	styrelsen:	

1. Vad	tycks	om	"egen	odling"?	Kan	vi	gå	vidare	med	det?	Se	bilagd	Handlingsplan	i	
Anteckningar.	

2. Kan	styrelsen	godkänna	att	arboristens	lista	utökas	med	flisning	och	plan	för	
föryngringsbeskärning	av	buskage?	

3. Vem	vet	hur	många	timmar	Bengt	ska	vara	här?	Finns	det	kontrakt	på	det?	Kollar	
styrelsen	upp	det?	Kan	vi	räkna	med	hans	hjälp?	Vem	är	kontaktperson	i	styrelsen?	

4. Är	det	ok	med	inköp	av	nya	växter	och	material,	för	att	ersätta	växter	som	gått	ut:	
		 2	nya	oxlar,	allén	
		 hål	vid	gavel	12,	t.ex.	perukbuske	
		 bärbuskar	i	rabatt	vi	lekplatsen,	vinbär	o	krusbär	
		 ersätta	Aronierna	(2	ställen)	mot	Falkenbergsgatan	med	gräs	och	kullersten.	

5. Belysning:	Det	behövs	mer	utebelysning	(stolpar,	fasader	o	översyn	av	gammalt).	Kan	bli	
dyrt	(1	000	tkr).	Och	innebelysning	(inte	så	dyrt).	Vem	tar	hand	om	det?	Parkgruppen?	

6. Vad	sägs	om	att	vi	återställer	gamla	försvunna	skyltar?	
7. Kan	Parkgruppen	få	bli	vidtalade	innan	Städdagarna,	så	att	vi	kan	förbereda	gödsling,	

beskärningar	o.s.v.?	

Skickar	alltså	dessa	frågor	till	styrelsen,	som	har	möte	på	måndag	(2018-03-19)	och	hoppas	
på	svar.	/Agneta	Bratt	


